
REPUBLIKA ⅡRVATSKA
OSNOVNA SKOLA"IVAN KOZARAC“
NIJERICI,Zrinska 8

KLASA:007¨ 06/22¨01/15

URBROJ:2196… 56-01… 22-1

Nゴemci,31.kolovoza 2022.

Zakljuici s sjednice Uiiteljskog vijeda odrZane

31. kolovoza2022. u 8,00 sati.

Na sjednici je nazodno 26 od 30 dlanova Uditeljskog vije6a. Opravdano su odsutni Marija
Ramljak, Ljudevit Gadi6, Spomenka Roth i Katarina Valenti6.

Sjednicom prcdttcdⅣ a rⅣnatettca T崎 狙a KneZevi6 te prcdlttc suede6i

DNEVNIRED:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Uditeljskog vije6a
2. Upoznavanje s GodiSnjim planom i programom rada 5ko1e za Skolsku godinu

2022.12023.
3. Upoznavanje sa Skolskim kurikulumomzaskolsku godinu 2022.12023.
4. Upoznavanje s Razvojnimplanom lkolezarazdoblje odtri Skolske godine: 2022.12023.,

2023 .12024. i 2024. 12025.

5. IzvjeS6e o stanju sigurnosti, provodenju preventivnih programa, te mjerama poduzetnim
u cilju zaitite prava udenika na kraju Skolske godine 202I.12022.

6. Razno

Tod,ka 1.

Jednoglasno je usvojen zapisnik s prethodne sjednice Uditeljskog vijeca.

Todka 2.

Ravnateljica Tatjana KneZevii je upoznala Uditeljsko vije6e s GodiSniirn planom i programom
rada Skole za Skolsku godinu 2022.12023.

Todka 3.

Pedagoginja Antonija Filipovid Bjelobradii upozr-rala je dlanove Uditeljskog l,ijeca sa

Skolskim kurikulumom za Skolsku godinu 2022.12023.

Todka 4.

Pcdagoginja Antonija Filipovi6 Bjelobradii upoznala je Uditeljsko vijece s Razvojnim planom

さkolc za razdobtte od triも kolske godine:2022./2023.,2023./2024.12024./2025
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Toこka 5.

Pedagoginja Antonija Filipovid Bjelobradid rznijela je izvje56e o stanju sigurnosti, provodenju
preventivnih programa, te mjerama poduzetnim u cilju za5tite prava udenika na kraju Skolske

godine 2021.12022.

Toこka 6.

a) Ravr-rateljica Tatiana KneZevi6 obavijestila je Uditeljstrs 1,ije6e da su pristigle por-rude

od osiguravaiuiih kuda, te su sve ponude podijeljene uditeljima i razrednicima kako bi
ih proudili. te ih predstavili roditeljirna na prvom roditeljskom sastanku.

b) Uditelj Josip Rosandii je obavijestio Uditeljsko vije6e da je doSlo do nekih promjena u

e-Dnevniku, te da ie nove upute o kori5tenju i promjenama poslati.

c) Ravnateljica Tadana KneZevid je naglasila da svi joS jednom pogledaju e-Dnevnik te

isprave sve one pogre5ke koje su trebali prema izvjeSiima koje su dobili.
d) Pedagoginja je naglasila joi jednom da ie svim razrednicima poslati suglasnosti, te ako

je potrebna kakva izmjena ili nadopuna da joj se obrate.

e) Ravnateljica je napomenula da svakako u prvom zapisniku s roditeljskog sastanka treba
biti navedena lodka o izboru loditelja predstavnika za Yijece roditelja, potrebno je
zapisati ime i prezime, te pisana iz.iava koju je potrebno Sto plije dostaviti ravnateljici
kako bi se Vije6e roditelja Sto prije konstituiralo.

0 Udenici 1. razreda ie prvi dan imati samo tri Skolska sata, te ie im u goste doii nadelnik

Op6ine Nijemci i plodelnica
g) Uditeljica Ljubica Lukii predstavilaie ukratko Uditeljskom vijeiu bivSi detvrti razled.

kako bi budu6a razrednica i predmelni uditelji imali malo jasniju predodZbu o novom
petom ruzredu.

h) Projekt ,.UZina za s\/c 7" zapodrnje u listopadu, a do tada 6e uZinu financirati Opiina
Nijemci.

Sjednica je zavr5ena u 9:40 sati

Zapisnidarka:

Tamara Rado5

Ravnateljica:
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